
Zápis z komise pro životní prostředí ze dne 16.7.2014 
 
 
Účast:  pí Loucká Jarmila; p. Loucký Jan, Ing.;  p. Malovec Miroslav a p. Petzold Miroslav Ing. 
 
Hosté:   p. Miloš Mikolanda, RNDr. (garant komise) 
                                                                                               

                Začátek jednání: 17.05 hod 
    Konec jednání: 19.15 hod 

 
Komise usnášeníschopná:  ANO v počtu 4 z 5 

 
Příští schůze komise:  17.9.2014 
  

Termíny schůzí  komise v roce 2014: 15.1., 12.2.,  12.3., 16.4., 14.5., 11.6., 17.9., 15.10., 12.11., 10.12.              
vždy středa od  17:00 v budově MěÚ Poděbrady, T. G. Masaryka 1130, 290 01 Poděbrady (,,Pentagon“) 

  
č. Téma aktivity 
1. Informace o rezignaci některých členů…   

 
Pan Miloš Mikolanda RNDr. seznámil komisi s rezignací některých členů 
komise na tento post, jmenovitě:  
 
předseda komise životního prostředí: Simon Audrain“ 
členové komise: Oldřiška Kopečná, Jan Jirka, Josef Kutil, Karel Růžek, Jaroslav 
Sedláček, Růžena Uhrová a Tomáš Sehnal. 
 
rezignaci přijala Rada města Poděbrady dne 14.7.2014 - usnesením                     
č. 548/2014 
 
Dále byla komise informována o úmrtí p. Zdeňka Langra, člena komise.  

Úkol: pro garanta 
komise - seznámit 
radu města s úmrtím 
p.ing. Z. Langra 

2. Volba nového předsedy a místopředsedy 
 
Vzhledem k rezignaci stávajícího předsedy i místopředsedkyně a dalších členů 
komise, zvolila komise ze svého středu nového předsedu a místopředsedu za 
účelem zachování funkčnosti komise. Jako předseda byl navrhnut p. Jan 
Loucký, Ing. Jako místopředsedkyně pí. Jarmila Loucká. 
 
 
Usnesení:  
Komise zvolila předsedou p. Jana Louckého Ing. a místopředsedkyní pí. 
Jarmilu Louckou.  
 
 
Volba předsedy 
PRO: 3    PROTI: 0     ZDRŽELI SE: 1 (p. Jan Loucký Ing.) 
 
Volba místopředsedkyně 
PRO: 3    PROTI: 0     ZDRŽELI SE: 1 (pí. Jarmila Loucká) 

Úkol: pro garanta 
komise - seznámit 
s volbou předsedy a 
místopředsedkyně 
radu města 

3. Komise hovořila na téma odbahnění Děkanské tůně, zásobení Děkanské 
tůně labskou vodou atd.  
 
Na základě rozpravy s garantem komise, komise přijala níže uvedené 
usnesení.  
 
Usnesení 
Komise navrhuje  

1) odbahnit Děkanskou tůň, zprůtočnit odtok do Skupice a přítok od 
Choťánek 

2) golfovému klubu připravit vlastní variantu zálivky travnatých 

Úkol: pro garanta 
komise - seznámit 
s usnesením 
komise radu města 
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ploch nejlépe sítí šachtových studní (tj. bez nutnosti čerpání vody 
nad rámec současného stavu z Děkanské tůně) 

 
PRO: 4    PROTI: 0     ZDRŽELI SE: 0  

4. Náhradní výsadba / dosadba zeleně v městě Poděbrady 
 
P. Miloš Mikolanda RNDr., požádal komisi o vytipování lokalit pro výsadbu 
městské zeleně. 
 
Komise navrhuje výsadbu v ul. Průběžné (mezi Polabcem a Přední 
Lhotou) a u cesty u jezera (od parkoviště ke vstupu) 
 
Dále komise navrhla, aby město vstoupilo do jednání s majiteli 
komunikací, vodních toků atd., zda tito majitelé souhlasí s možnosti 
dosadby neúplných stávajících alejí na jejich pozemcích. V případě 
souhlasného (písemného) stanoviska majitelů lze požadavky občanů na 
odstraňování dřevin v majetku města vázat na náhradní výsadbu ve 
smluvních lokalitách a to na náklady žadatele. 

Úkol:  
pro členy komise, 
zamyslet se nad 
možností výsadby 
zeleně v městě 
Poděbrady  
 
pro garanta komise 
– předložit návrhy 
do rady města 
 
 

5. Předávání informací Radním města Poděbrady 
 
Členové komise jednali ve věci předávání informací členům rady města. 
 
Usnesení 
Zápisy vyhotovené na základě jednání komise budou po schválení 
předány prostřednictvím e-mailové komunikace členům rady města.  
 
PRO: 4    PROTI: 0     ZDRŽELI SE: 0 

Úkol: pro tajemníka 
komise – schválený 
zápis předat členům 
rady města 

 

  
Seznam použitých zkratek: KŽP  komise pro životní prostředí  ZM zastupitelstvo města 
   ŽP životní prostředí   RM rada města 
   OS občanské sdružení 
    
 
Datum vyhotovení protokolu: 16.7.2014 
Zapsal: Ing. S. Čech  
 
Datum schválení protokolu členy komise: 28.7.2014 
 
Příloha:  prezenční listina (1 list) 
 
 
 
            ----------------------------- 
          za komisi pro životní prostředí                      
                     Jan Loucký, Ing.            
         předseda komise  
  

  

 
 
 
 

Příloha: prezenční listina (1 list) 
 

2 / 3 



 

3 / 3 


	Komise hovořila na téma odbahnění Děkanské tůně, zásobení Děkanské tůně labskou vodou atd. 
	Náhradní výsadba / dosadba zeleně v městě Poděbrady
	Předávání informací Radním města Poděbrady

